

Title (en)
Pallet.

Title (de)
Palette.

Title (fr)
Palette.

Publication
EP 0401506 A2 19901212 (DE)

Application
EP 90108099 A 19900427

Priority
DE 3916603 A 19890522

Abstract (en)

In a pallet, which is particularly suitable for transporting and/or storing vehicle tyres, having a bottom part (2) and two side parts (4, 6) which are located opposite one another and can be attached to the bottom part (2) in particular vertically, at least one pair of rod-type parallel bearing elements (8) for the vehicle tyres is arranged between the side parts (4, 6). The bearing elements (8) have a predetermined spacing from the bottom part and a smaller spacing from one another than the outside diameter of the vehicle tyres to be accommodated. With the aid of a pallet of this type, the deformation of the lowest layers of tyres due to the weight of layers of tyres lying above it is prevented and a great packing density is achieved inside the pallet. <IMAGE>

Abstract (de)

Bei einer insbesondere zum Transport und/oder Lagerung von Fahrzeugreifen geeigneten Palette mit einem Bodenteil (2) und zwei einander gegenüberliegenden, insbesondere senkrecht am Bodenteil (2) befestigbaren Seitenteilen (4, 6) ist zwischen den Seitenteilen (4, 6) mindestens ein Paar stangenartiger, paralleler Tragelemente (8) für die Fahrzeugreifen angeordnet. Die Tragelemente (8) weisen einen vorgebbaren Abstand zum Bodenteil und voneinander einen geringeren Abstand als der Außendurchmesser der aufzunehmenden Fahrzeugreifen auf. Mit Hilfe einer derartigen Palette kann die Verformung der untersten Reifenlagen durch das Gewicht darüberliegender Reifenlagen verhindert und eine große Packungsdichte innerhalb der Palette erreicht werden.

IPC 1-7
B65D 19/44; B65D 85/06

IPC 8 full level
B65D 19/12 (2006.01); **B65D 19/38** (2006.01); **B65D 19/44** (2006.01); **B65D 85/06** (2006.01)

CPC (source: EP)
B65D 19/385 (2013.01); **B65D 19/44** (2013.01); **B65D 85/06** (2013.01)

Cited by
US7159521B2; FR2686317A1; EP0464428A1; US5228821A; CN110979981A; WO9409688A1; WO2006000198A1

Designated contracting state (EPC)
AT BE CH DE DK ES FR GB GR IT LI LU NL SE

DOCDB simple family (publication)

EP 0401506 A2 19901212; EP 0401506 A3 19910403; EP 0401506 B1 19930127; AT E85024 T1 19930215; DE 3916603 A1 19901129;
DE 59000809 D1 19930311; DK 0401506 T3 19930222; ES 2039102 T3 19930816; GR 3007203 T3 19930730; JP H0356243 A 19910311

DOCDB simple family (application)

EP 90108099 A 19900427; AT 90108099 T 19900427; DE 3916603 A 19890522; DE 59000809 T 19900427; DK 90108099 T 19900427;
ES 90108099 T 19900427; GR 930400448 T 19930302; JP 13168490 A 19900521